
PROTOKOI, NR XXX / 08
z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

odby.tej w dniu l8 wrzeSnia 2008 roku
u'lokalu Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej w Jqdrzejorvie

Ad .  l .
O godzinie I 50i Przewodniczqcy Rady Miejskiej Andrzej Hatny otwarl oblacly XXX

ses.ji Rad1, Miejskiej u,Jqdrzejowie, zwolanej w trybie " 23 Statutu Gminl' .Tqdrzej6w.

l)rzer.vodniczrpc"v Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych .jcst 21 radnych;
przervodnicz4cy strvicrdzil quorum prawomocne do podeimowania uchrl'al.

Przewodnicz4cy zaproponowal, aby sekretarzem obrad zostal Pan 
'l'codor 

Kot.
Radny Teodor Kot wyrazil zgodg. Sekretarzem obrad jednogioSnic rvl,brano ladncgo

'l 
eodora Kota.

Radn;' Adam Czajol wnioskuje o wprowadzenie do porzqdku obrad punktu..Sprauy
16Zne".

I)rzewodnicz4cy Rady przychylil siq do wniosku radnego Czajora i przedstar'"'il porz4dek
obrad:

l. Otrvarcie sesii, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Uchwala rv sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2008 rok.
3. Sprawy r62ne.
4. Zamkniqcie obrad.

Ad.2.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektr-r uchrvaly.

Radnl Przemyslaw Piec zapytal, dlaczego te sprawy nie zostaly wciqgniEtc pod
obrady poprzcdniqj sesj i.

Bun.nistrz Marcin Piszczek odpowiedzial,2e otwarcie odbyu'alo sig r.i' czasic. kiedl
Rada gtosorvala nad sprawami budZetu. Po przeliczeniu wszystkich koszt6u' dopicro dziS
nro2na okrerllii iakie to s4 kwoty. W tej chwili na zadanie brakuje 70000. ab1' moZna podpiscc
unrowg z *ykonarvc4 i przyst4pi6 do realizacji zaclania.

Radny Przemyslaw Piec zapytal, co w ramach tej krvoty bqdzie realizou'anc.
Burniistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, Ze.iest to pierwszv etap - leu'a strona.

polega na lvykoriczeniu i zaadaptou'aniu tych pomieszczei: pod$yzszenie stropo\ .
przcbudowa lazienek, pomieszczef, na potrzeby organizacji trzeZwoSciorvych.

Radny I'adeusz Lesiakowski proponuje, aby wszystkie kluby AA skupid r.v.jedr.rym
rniu'iscu. Radny ptta,jakie dotacje s4 przeznaczane na pozostale kluby AA.

Br-rrmistrz Marek Wolski odpowiedzial, Ze moZna przckaza(. dotacjc tylko tym
grupont, ktirre dzialajE w lomrie stowarzyszenia. Stowarzyszenie posiadaj4ce osoborio(i
prarvnil.jest tylko jedno. Jest to grupa przy RDLAKSIE. W tym roku Burmistrz podejmou'al
dzialania zmicrzaj4ce do scalenia wszystkich grup, miqdzy innynri zrviqkszll (rodki na
wyjazdy integracy.jue. 

'fe wycieczki sig odbywajq niestety rTie dochodzi do olic.lalncgo
scalenia. Burmistrz chce, aby wyremontowane pomieszczenie sluZylo wszystkim grupom.

I{aclny Tadeusz Lesiakowski zapyta}, jaka jest liczba czlonk6w rvszystkich trzech kol.



Burmistrz Marcin Piszczek zwr6cil uwagE, Ze czlonkami sq nie tylko anoninrow i
alkoholicy, ale r6wnie2 ich rodziny.

Radnl' Jan Ziqbiriski - Przervodnicz4cy GKRPAiN powiedzia.l. 2e pieniqdze
na organizacjc trze2u'oSciowe sq rozdawane w formie konkursu ofcrt. Na tcrenie Gminl
Jgdrzejriu .jcdrn4 organizacj4 kt6ra do tego konkursu ofeft moze przl'stqpi6. bo dziala
w fbrmie sto\\ arz).szenia, jest Klub AA RELAX. Bumistrz podj4l dzialanie integracljnc.
Grupa Odnorva. noZe r6wnie2 korzystac z pienigdzy, kt6re dostaje Relar. wlajnie na cele
integracl,j ne.

Radny 
-l'adcusz 

Lesiakowski zapltal, jak s4 wykorzystywane te pomieszczenia rv skali
tygodnia.  miesi ipa.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, Ze jest to kilka razy w tygodniu. z t)'n. Zc sq
deklaracje, Ze bEdq u,ykorzystywane po okolo 3 godziny codziennie.

Radrry Parvel F-aryna zapytal, czy ta dotacja bqdzie przekazana u, drodze konkursu.
Burntistrz Marcin Piszczek odpowiedzial. Ze jest to zadanie inu.estycl,jne Gntiny.
Burmistrz Marek Wolski dodal, ze Srodki dotycz4 tylko modernizacj i obiektu.

w kt6ryn.r bgd4 dziala6 organizacje trze2woSciowe. .lest to zu,igkszcnie Srodk6u,
inrvcstvcl'jnych. Burmistrz wyjasnil, ze nie mozna rozstrzyglr4i przetargu. jezeli nie bqdzie
pieniqdzl, na zadanie.

Wiceprzeu,odniczqcy Rady Pawe] Olszak przypomnial. Ze n, materialach na ostxrniq
sesjq radni mieli informacjE, 2e Gmina zleclla przeszacowanie kosztorysu dotyczqcego tcgo
zadania za kwotg 800 zlotych. Pan Olszak pyta, jaka byla k$'ota kosztorys6w zrobionych
przez projektanta; na jak4 kwotg opiewaly oraz na jak4 kwotE jest ol'erta.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze koszt wykonania rob6t budowlanych to
I 83 21 I .29 zl brutto - na tyle bqdzie zawarta umowa z wykonaw,c4. Kosztorys byl na okolcr
160 000 netto.

Wiceplzeu'odniczqcy Rady Pawel Olszak zapytal, na jakie.j podstarvie zostal
ogloszony przetarg. skoro Burmistrz nTial kosztorys inwestorski na kwotg 200 000. a nic mial
zabezpieczcnia *' budzecie.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze zabezpieczenie u'budzecie jest na okolo
130 000. OSn'iadczenie zostalo zaloZone na kwotE 125 831 zI. Zostala r6rvnie2 zastrzczona
rnoZlin'osi ograniczenia zakresu rzeczowego. je2eli kwota w przetargu bylaby wy2sza, niz
irodki. w te.i chwili s4 dwic mo2liwosci: mozna uniewaznii. albo zi'"iqkszyi srodki.
rozstrzygn4i przetal'g i podpisai umowg.

Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak zapytal, czy w krvocie 183211 zl s4
lvszystkie roboty, kt6re zakladal projekt.

Bu.mistrz Marek wolski odpowiedzial, ze.iest to czQsi dla klubu i pomieszczenie. bez
gl6r'n'nej sali.

Burmistrz Marcin Piszczek dodal, Ze to dotyczy tylko czESci r.ra potrzeby klubu AA.
bez pozostalel czqSci br-rdynku.

Burnistrz Marek Wolski dodal, Ze ze wzglqdu na nietypo*4 rvl,sokoSi nie nia
pomyslu na zagospodarowanie pozostale.j czgSci.

Radny Tadeusz Lesiakowski zapytal, czy do tego obiektu Gmina ma prawo rvlasnoSci.
Burrnistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, Ze Gnrina ma prawo dy'sponoi.vania na cele

br:dowlane. Pozu'olenie na budowE zostalo wydane na urz4d Miejski. poz.w'olcnie na budowg
wygasa 5 grudnia wiqc trzeba przystqpii do pracy. Dzialania zostaly podjEte u,sierpniu, byly
zmiany odnoSnie ogrzewania. W tej chwili s4 zaplanou.ane piece akumulacl,jne
tvmczasowo p62niej bgdE wykorzystane na przyklad w lokalach socjalnych cz1,
komunalnych. Budynck jest bardzo duzy, kotlownia jest zaprojektowana u, calkiem innynr
miejscu. Koszt bylby zdecydowanie wyzszy. Dop6ki nie zostanie zagospodarowana calosi



i nie bgdzie mieszkania dla osoby. kt6ra bEdzie nad tyn.r czur.vala 24 godzinl, na dobg to ntoZe
tam nast4pii dewastacja.

Radny Tadeusza Lesiakor,"'ski zapytal, jakie Burmistrz przeu,iduje koszty energii
e lektryczne. i  i  . iaki  to. icst  metraZ.

Burnristlz Marck Wolski odpowiedzial. Ze jest to okolo 50 metr6rv. Jakie bEdq koszty
oglzervania rv tej chrvili Burmistrz niejest n'stanie okreSlii, aleje2eli Pan Radny sobie Zyczy.
to zostanie to rwliczone i przedstawione. Pomieszczenia nie bqd4 ogrzewane bez przeru,y.
tl,lko w czasie spotkafi.

Radny Przemyslaw Piec wnioskuje o przyst4pienie do glosou'ania.
Wiccprzeu,odnicz4cy Rady Pawel Olszak przypomnial, Ze na oslatnicj sesji zglaszal.

iZ.jest opracowane szereg dokumentacji, kt6re trac4 lub stracily u'a2noic. Tu jest podobna
sytuacja. l'an Olszak pyta, dlaczego Burmistrzowie czekali dwa lata. Jest przcproj ektou anie
na piece akurnulacyjne, to po co byl robiony projekt kotlorvni. kt6ry tez kosztowal. a kt6ry tcz
straci rvaZnoii. Jest zwolywana sesja nadzwyczajna, w trybie pilnym, podczas gdy o tlnt
problemie nioZna bylo rozmawiai wczeSniej, a nie w poSpiechr.r.

Burmistrz Marcirr Piszczek odpowiedzial, 2e po urvagach Pana Olszaka dotycz4cycl.t
dokun.rentacji dokonano przeglqdu, gdzie sq sytuacje kryzvsowe. k16re rnog4 skutkou'ai
kolcjnymi interpclacjami. To nie jest tak, 2e podjgto pracq teraz. Rozmou,,r z klubem AA
zaczQto na temat adaptacji samego mieszkania na ich potrzeby. 2eby nie w,ygaslo pozwolenic
i zeby umozlirvii lunkcjonowanie w jakichd warunkach. W obiekcie dotychczas
uzytkowanym przez kh.rb AA sq plany wlaSciciela dotycz4ce innej dzialalnoSci.

Radny Adam Czajor powiedzial, 2e z wypowiedzi wynika, ze gdyby nie l)ar.r Olszak
ijego dociekliwoSi, to by upadlo, nie byloby dzisiejszej sesji, pozu'olenic utracilobl'
rva2noSt. C.z.y Io znaczy. 2e kaZdy radny ma pilnou,a6, aby Burmistrzoi.vie iq'konali suo.iq
pracQ j

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e u2yl dw6ch argument6u': z .jednej stri.rnv
klub AA i podjqte *'czeSr.riej dzialania, z drugiej strony kwestia interpelacji. To chyba uklon
plzyznanie Ze pervne dzialania ze strony radnych s4 wlaSciwe. Burmistrz dodal. 2e sprawa
uzytkowania tego budynku ciqgnie sig od kilku lat.

Burmistrz Marek Wolski przypomnial, ze bylo kilka przetarg6w na s,ydzicrZau,ienic
tego obiektu.

Radny Tadeusz Lesiakolvski zapytal, czy wirriant docelcxvy jcst zaplanowanv. cr.r-
ma koncepcjq?

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e nie ma koncepcji. Jest to obickt. kt6ry
ma nietyporv4 wysokoSi i dlatego s4 problemy ze znalezieniem chgtnych do i.r,ydzierZawienia.

Radny Tadeusz I-esiakowski zapl4al, czy nie lepiej kupii okolo 5O-mertovny lokal
na u'olnym rynkr-r, teZ za 200 000.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, Zc to jest inwestycja lve u'lasnl budynck.
JeZeli bEd4 jakiei pomysly odnoSnie tego br-rdynku, zawsze mo2na przcnie6i klub AA gdzie
indziej .

Itadna Janir.ra Szreniawa ponawia wniosek radnego Pieca o przystqpienic
do glosowania.

Przeu,odnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uu'ag nic zgloszono.
I{ada Miejska w JEdrze.jowie porvziqla uchwa}Q Nr XXX/226/08 .,r, sprarvic znrian

u' br-rd2ecic r.niasta i gminy na 2008 rok nastQpuj4c4 iloSci4 glos6iv:
1 1

Przeciw - 0
Wstrz"vmalo sig - 4
/lJchuala nr XXX/226108 w zalqczeniu do protokohr/.

Z.t



A d . 3 .
Radny Adam Czajor zapytal czy jego pismo zostalo uzupelniot.tc i zloZonc do

prokuraturl ? Wedlug radnego jest popelnione przestgpstwo niegospodarnoSci. skutkuic
prawic p6lmilionon'q kwot4 kt6r4 Gmina musi zaplaci6 oraz tym, 2e ludzic n'blokach plac4
za ogrzeuauic i do korica nie wiedzq jakie s4 skladniki. Umorva zostala bardzo 2le
sporz4dzona. Pan Czajor dziwi siE, co robi Komisja Rewizyjna. W dodatku sqjeszcze inue
sprarvl, DziS rv gazecie mozna przeczyra6, 2e Gmina sig zastanawia nad budou'q kotlowni. Na
pytanic Burmistrza. kto siq wypowiada, Pan Czajor odpowiedzial.2e nie r'vie. Sq blEd-v przy
budou'ie oczyszczalni, za kt6re Gmina do dziS placi. Jezeli takie rzeczy nie bqdq
r.rapiQlnowane, to dalej siq tak bgdzie dzialo, bo to bqdzie bezkarnoS6. Takie nieprawidlorvoSci
dawno porvinny byi zgloszone do prokuratury.
Radny Clzajor popiera u'niosek o zmiang statutu i wniosku.je o pou'olanie dora2ncj kornisii do
opracorvania statutu, poniewaz statrit trochq siE .,przeZyl" i ma trochq blgd6r"'.
Radny Czajor zapytal. do czego sluZy Straz Miejska? Czy do wo2enia pojedynczych radnych'?
Radni otrzymujq wysokie diety i powinny pokryi koszty dzialari radnych.

Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Pawel Faryna powiedzial. 2e radny Czalor
dobrze r.vie. i2 plan pracy komisjijest glosowany na sesji i takiego punktu tarn nie ma. Je2eli
I)an Czajor rvie. 2e coS jest nie tak, ,.to proszQ zlo2y6 wniosek i Rada to przeglosuje jeSli
Pan zna statut". Jedli Rada przeglosuje. bgdzie to w planie pracy Komisji Ren'iz1jnej.

Radny Przemyslaw Piec poprosil, aby wszyscy radni zostali poinformowani, 2e mozna
zamieszczac zdjEcia w Internecie na stronach Urzgdu Miejskiego. Radny u'r.rioskuie r6rvnie?- o
to. aby odpowiedzi na interpelacje byly zamieszczane na stronie interr.retou'ej lJrzqdr-r
Miejskiego w Jqdrzejowie, zeby kazdy wiedziai, o co radni p1'taj 4 na sesji i jaka jest
odporviedl. Radny uu'aZa tq sprawQ za priorytetow4.

Radny Teodor Kot - odnoinie PROW dziaianie ,.Odnowa i rozrv6i wsi" i dzialanie
podstarvowe ..tJslugi dla ludnoici wiejskiej", ptla, czy te dziaiania ju2 n'eszly rv Zycie. czy
jest.juZ proi.vadzony nab6r wniosk6w. czy gmina sig przymierza. aby z tych drv6ch zadari
pozyskai jakieS Srodki na wodoci4gi, na kanalizacjq?

Bunnistrz Marcin Piszczck powiedzial, ze sprawa ..Odnowa i rozu'oj lvsi" to przcdc
rvszystkim solect$,o Mnich6w. Byly rozmorvy z projektantem i Burmislrz ma nadziejq
na..dopiEcie" sprau'y. Co do wody i kanalizacji dla ludnoSci wiejskiej zostal zlozony r.r'niosek
o *ydar.rie decl-'zji w sprawie lokalizacji inwestycji celu pr-rblicznego na budowq wodociqgu
na lerenie solectrva Prz4slaw i Brynica.

Burmistrz Piszczek powiedzial, 2e protokoly z sesji s4 zamieszczane. S4 tam
interpelacjc i odpowiedzi na interpelacje.

Radny Przemysla$'Piec powiedzial,2e jest to nieczytelne, a nasza strona intcrncto\\,a
jest jedn4 z najgorszych stron internetowych w Polsce. Pan Piec przypon.rnial, 2e pokazyrval
na posicdzeniu Komisji Budzetu i zaproponorval obejrzenie stron intemeto\q'ch innycl.r gntin
ipowiat6w i wzorowai siE na innych witrynach. ,,KaZdy Kowalski nie bqdzie chodzil, nie
bqdzie szukal w BIP-ie, kt6ry jest cholernie za przeproszeniem, nieczy4elny, na stronre
internetowej. protokolu. (...) W spos6b bardzo przystgpr.ty w postaci resume. porvinny byi
z kazdej sesji \\,ypisane interpelacje, kto jakq interpelacjg zadal i jaka jest odporvied2. Po to
miqdzy innymi, Pani Burmistrzu, Zeby nie bylo jakich5 dziwnych sytuacji i niesnasek miqdzy
radnymi".

Burmistrz Marcin Piszczek \\\'aza, 2e to nie jest odpon'icdnic grcmiut.t.t, aby u21uac
u'ulgaryzm6rv. Co do oceny strony internetowej, to Pan Piec tak uwaZa.

Burmistrz marek Wolski zap].tal, na jakiej podstawie, wedlug .jakich klyteri6rv. Pan
Picc ocenia, ze strona iest najgorsza. Jest glosowanie na stronQ internetowE gmin i po$'iat6w
w calej Polsce i nasza gmina jest na 60 miejscr.r. JeZeli Pan Piec tak twierdzi, to dziala na
r.riekorzv(i tei qminv.



R a d n y P r z e m y s l a w P i e c p o w i e d z i a l , 2 e g i o s o u ' a n i a
sq niereprezentaty\.vne.

Burmistrz Marek Wolski zap1,tal, jaka jest reprezentatywno(i pana picca. gdy rnowr,
Ze jest to na.jgorsza strona w Polsce.

Radnr Przemvslaw Piec odpowiedzial, ze jest to 178 glos6u' oddanych na niego dwa
lata temu.

Radny 
'l 

eodor Kot uwaza, 2e kazdy
mo2liu,oSi przyj(cia na sesjg i wysluchania.
strona laktycznic nie jest czltelna. Ale czy
radnych?

z mieszkairc6u,. kt6ry jest zaintereso\\,any ma
Wniosek radnego Pieca tez jest zasadn)'. bo
to jest nriejsce, aby umieszczai interpclacje

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, Ze obou,i4zek jest spelniony i w Blp_ie
ogloszony jest protok6l. JeZeli Pan Piec chce zmieniai pra\r,o. to proszq bardzo. Burmistrz
robi to. co nakazu.je prawo, a nie to. co Pan Piec.

Wiceprzeu.odnicz4cy Rady Pawel Olszak potwierdzil. 2e n.rieszkaricy mog4 przl,jii
na sesiq. 2e jest publikowany protok6l, w kt6rym sq interpelacje, ale nie u'szystkie
odpou'iedzi s4 pr,rblikowane, bo niekt6rych Burmistrz udziela na pismie w terminie
p62niej szyt.r.r.

Pan olszak zrvr6cil uwagE, ze Przewodnicz4cy Rady nie zamkn4l obrad sesji i zapltal.
dlaczego czqSi radnych powychodzila. Czy jest to tolerowane i prar,,,idlowe?

Przelvodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal listg obecnoSci i stwierclzil nieobecnoSc
trzech radnych: Pawla Blaszkiewicza, Pawla Faryny, .Iana Ziqbifiskiego.
Przewodniczqcy powiedzial, ze radni maj4 odpowiedzialnosi rnoraln+ 2eby brai udzial
w sesiach, a Przcu'odniczqcy nie zamierza konsckwencji z tego wyciQgad. natomiast szkoda.
Ze nie ma medi6u', kt6re by to opisaly.

Burmistrz odpowiedzial radnemu Czajorowi, Ze pismo do prokuratury zostalo
przygotowane. podpisane i prawdopodobnie juz .jest dostarczone. Jezcli chodzi o wozenlc
radnycl.r. to w ramach interwer.rcji, gdy pojawia sig problem zdarza siq, Le radni.ie2cl24.
Oczyu'iScie rno2na rvykluczyi takie sytuacje i nie .ie2dzit, z radnyn.ri.

Radny Adarr Czajor powiedzial, ze Burmistrz doskonale u.ie, o co chodzi: nickt6rzy
radni nie korzystajq ze swoich samochod6w, tylko przychodz4 2eby irn dai samoch6d, bo
musz4jechai na sw6j okrgg.

Burmistrz Piszczek powiedzial, 2e chodzi o jego rvyj azd z jednq z pari radnych na
Jasionkg. Byl to wyjazd po interwencji, ze jest problem z przebiegiem kanalizacji; z brakienr
zgody rvlascicieli dzialek na budowE kanalizacji przez dzialki prywatne. w czasie rego
rvyjazdu byly pr6by rozm6w na temat zgody tych tudzi. Nie zgodzili sig. byla kwestra
przeprojekto*'ania. Skoriczylo sig na tym, 2e nie bEdzie budowy rv dzialkach prywatnych.
chociaz projekt piem'otny tak przervidywal i takie byly przed laty r.vydane zgody przez tych
ludzi .

But't.t.tistrz Marcin Piszczek poinformowal, 2e Ciuchcia Express Pondzie zloZyla liszkq
projektor"'tg na wniosck o doflnansowanie. Powstal problem formalny. 'l-o jest sp6lka.
Z udzialowcami zostalo uzgodnione, ze Gmina bqdzie beneficjentem przy zalo2eniu. ze
wszyscy r.rdzialowcy muszE zadeklarowai wplatE wkladu wlasnego do i.l'ysokosci objetych
udzial6w w sp6lce. Na chwilg obecn4 wniosek zosral przez sp6lkp przygotouany. Burmistrz
ma nadzielq. 2c na najbli2szej sesji radni Gminy JEdrze.l6w bEdq zastanawiali siQ nad uchrval4
kt6ra rv spos6b intencyj ny zal:ezpieczy wklad wlasny Gminy Jqdrze.i6w. S4 prowadzone
rozrnowy z pozostalymi udzialowcami: czqdi jednoznacznie odpowiedziala tak, czej6
clwuznacznie, czEsi m6w nie. Jezeli nie bqdzie zgody ivszyslkich uclzialorvc6w na
u'sp6lfinansorvanie. nie bEdzie podpisana umowa. Pierwotny rvniosek byl na ku'orq



3 330 000; zabezpieczone przez Marszalka 2 000 000 na wklad [Jrzgdu Marszalkorvskiego.
Na chn'ilg obecn4 zostalo to zweryfikowane; kwoty zostanel podane na najbliZszej sesji.

Radny Adam Czajor zapylatr, czy jego pismo r6wnie2 zostalo dol4czone do qniosku
i  czy moZc sig z tym zapoznai.

Burnristrz Marek Wolski odpowiedziai, 2e napisal pismo przcu,odnie. rv kton nt
nafpisal, ze na wr.riosek radnego Adama Czaiora przekazuje sprau,q do rozpatrzculc:
w zalEczeniu pisno Pana Radnego i wykaz dokument6w. Burmistrz podpisal pisnttr
przewodnie. doniesienie do prokuratury jest autorstwa Pana Radnego.

PrzewodniczEcy rady poinformowal, 2e ZUK zaprasza na spotkanic czlonk6w
zarzqd6w wspcilnot mieszkaniowych na temat ogranicz.enia zuZycia ciepla oraz koszkiu'
centralnego ogrzeu'ania w dniu 22 wrzeSnia o godzinie 16" w Szkole Podstawowej nr 3.

Radny Przemyslaw Piec powiedzial, 2e nie uslyszal odpowiedzi na.jedno z pytari
radncgo Czajola dotycz4ce powolania komisji w sprawie statutr-I. Radny Piec r6wnie2 uua2a.
7e str tut  porr  in ien zostai  zmieniony.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny poinformowal. Ze rvplynElo pismo
Wiceprzeu'odnicz4cego Pawla Olszaka, w kt6rym proponuje zmianl . u skazLrjqc konkrctr.re
artykuly statutu. Przcwodnicztlcy powiedzial, 2e pismo to zostanie skierou'ane do radnych
zpro(b4 o rozpatrzenie na posicdzeniach komisji. Nie zanryka to komisjom ntoZliuoSci
skladania inr.rycl.r l'niosk6u,.

Ad . . l .
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny o godzinie l55i zamknql obrady

XXX sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Przev,odnicztlc)
Rail Mieiskiei1wrJqdrzej ou ic

tek med ,tlii,]rn,,y


